



FOR IMMEDIATE RELEASE / À DIFFUSER DÈS RÉCEPTION

Racquetball Canada Announces Pan Am Championships Team

Racquetball Canada annonce son équipes pour les Championnats panaméricains

Canadian athletes preparing for Bolivia!
Les athlètes canadiens se préparent pour la Bolivie!



Photo credit: Racquetball Canada / Andre Forget

WINNIPEG, March 16, 2021 - Racquetball Canada is pleased to announce the teams that will represent Canada at the Pan Am Championships which will be held in Santa Cruz de la Sierra, Bolivia from April 9 to 16, 2022. The team was selected based on results of national events held throughout the season.

This will be the first international event held since the International Racquetball Federation (IRF) adopted new competition format and rules. Racquetball Canada operates using the same rules as the IRF.

Samuel Murray, one of the veteran team members and 5th ranked player on the men's pro-tour, is looking forward to the tournament. "We are excited to play at the Pan American Championships with all new rules and match formats. It will be a great experience for Team Canada," Murray said.

Racquetball Canada is primed and ready for the 2022 Pan American Championships," said Jen Saunders, Racquetball Canada's High Performance Director. "We are especially looking forward to seeing our team adapt and excel in the exciting new tournament format. Our first ever Mixed Doubles team will be competing for Team Canada and having

existing tournament format. Our first ever Mixed Doubles team will be competing for Team Canada and having everyone come together for the Team Event will be fun."

Kurtis Cullen of Brandon, Manitoba will be officiating at the tournament.

The biographies are linked to each athlete's name in the following information.

Women's Pan Am Championships Team

Athlete	Hometown	Event
<u>Michèle Morissette</u>	Baie-Comeau, QC	Singles
<u>Juliette Parent</u>	Saint-Jacques, QC	Singles & Mixed Doubles
<u>Cassie Prentice</u>	Macrorie, SK	Doubles
<u>Alexis Iwaasa</u>	Lethbridge, AB	Doubles

Men's Pan Am Championships Team

Athlete	Hometown	Event
<u>Samuel Murray</u>	Baie-Comeau, QC	Singles & Doubles
<u>Coby Iwaasa</u>	Lethbridge, AB	Doubles & Mixed Doubles
<u>Trevor Webb</u>	Cambridge, ON	Singles

Pan Am Championships Team Support Staff

Name	Hometown	Position
Michel Gagnon	Longueuil, QC	Head Coach
Rino Langelier	Montréal, QC	Assistant Coach
Amy Barrette	Baie-Comeau, QC	Therapist
Jen Saunders	Winnipeg, MB	Team Manager

[Click here](#) for more information about our National Teams.

[Click here](#) for more information about the competition format and rule changes.

WINNIPEG, le 16 mars 2021 - Racquetball Canada est heureuse d'annoncer la composition de l'équipe qui représentera le Canada aux Championnats panaméricains qui auront lieu à Santa Cruz de la Sierra, en Bolivie, du 9 au 16 avril 2022. L'équipe a été sélectionnée en fonction des résultats des compétitions nationales tenues tout au long de la saison.

Il s'agira du premier événement international organisé depuis que la Fédération internationale de racquetball (FIR) a adopté un nouveau format et de nouvelles règles de compétition. Racquetball Canada fonctionne selon les mêmes règles que la FIR.

Samuel Murray, l'un des membres vétérans de l'équipe, classé cinquième sur le circuit professionnel masculin, a hâte de participer au tournoi. «Nous sommes ravis de participer aux Championnats panaméricains avec de toutes nouvelles règles et de nouveaux formats de match. Ce sera une grande expérience pour l'équipe canadienne», a déclaré Murray.

Racquetball Canada est prête pour les Championnats panaméricains de 2022», a déclaré Jen Saunders, directrice de la haute performance de Racquetball Canada, qui poursuit : «Nous sommes particulièrement impatients de voir notre équipe s'adapter et exceller dans le nouveau format de tournoi. Notre toute première équipe de double mixte participera à la compétition pour l'équipe canadienne et le fait que tout le monde se réunisse pour l'épreuve par équipe sera amusant.»

Kurtis Cullen, de Brandon, au Manitoba, sera arbitre au tournoi.

Les biographies sont reliées au nom de chaque athlète dans les informations ci-dessous.

Équipe féminine aux Championnats du monde

Athlète	Ville	Événement
<u>Michele Morissette</u>	Baie-Comeau, QC	Simple
<u>Juliette Parent</u>	Saint-Jacques, QC	Simple et Double mixte
<u>Cassie Prentice</u>	Macrorie, SK	Double
<u>Alexis Iwaasa</u>	Lethbridge, AB	Double

Équipe masculine aux Championnats du monde

Athlète	Ville	Événement
<u>Samuel Murray</u>	Baie-Comeau, QC	Simple et Double
<u>Coby Iwaasa</u>	Lethbridge, AB	Double et Double mixte
<u>Trevor Webb</u>	Cambridge, ON	Doubles

Personnel de l'équipe aux Championnats du monde

Nom	Ville	Position
Michel Gagnon	Longueuil, QC	Entraîneur en chef
Rino Langelier	Montréal, QC	Entraîneur adjoint
Amy Barrette	Baie-Comeau, QC	Thérapeute
Jen Saunders	Winnipeg, MB	Gérant de l'équipe

[Cliquez ici](#) pour plus d'informations sur nos équipes nationales.

[Cliquez ici](#) pour plus d'informations sur le format de la compétition et les changements de règles.

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. For more information visit our [website](#).

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Pour plus d'informations, visitez notre [site Web](#).

Media Contact / Contact Médias :

Jan Hanson
 Communications, Diversity & Safe Sport Director
 Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

FOLLOW US

